
SAMEDI / SATURDAY September 27 septembre

5:00pm Moose Creek Alcide Dumesnil req. by his sister Thérèse & his nephew Gary
DIMANCHE / SUNDAY (26e dimanche du temps ordinaire / 26th Sunday in Ordinary Time) Sept. 28 sept.

(Collecte des évêques pour l’Église du Canada / Collection for the Needs of the Church in Canada)

9:00am Moose Creek pour les paroissien/nes

10:30am Crysler 1)   action de grâce pour le 45e anni. de mariage d’Alphonse et Huguette Lafrance
2)   Aline Leduc (4e anni.) rec. par Fernand Leduc et les enfants

1:00pm Moose Creek Baptême de Coralie, fille de Denis Sabourin et Karine Gratton
LUNDI / MONDAY (Sts Michel, Gabriel et Raphaël, archanges /

St. Michael, Gabriel, St. Raphael, archangels) September 29 septembre
9:00am Moose Creek (pas d’intention / no intention)

MARDI / TUESDAY (St Jérôme, prêtre et docteur de l’Église /
St. Jerome, priest, doctor) September 30 septembre

8:45am Crysler Olévine et Jean-Baptiste Bourgeois (40e anni.) rec. par Liette Kennedy
MERCREDI / WEDNESDAY (Ste Thérèse de l’Enfant-Jésus, vierge et docteure de l’Église /

St. Theresa of the Child Jesus, virgin, doctor) October 1 octobre

7:00pm Moose Creek Yvette Delaney, collection at Funeral Mass
Mass at Noble & Elaine’s Home

7:30pm Moose Creek CWL’s Monthly Meeting

JEUDI / THURSDAY October 2 octobre

Crysler (PAS de messe aujourd’hui / NO Mass today)

VENDREDI / FRIDAY October 3 octobre

9:00am Moose Creek Rollande Lamarche rec. par Gérard et Cécile Sabourin

9:30am Moose Creek Heure Sainte / Holy Hour

SAMEDI / SATURDAY (St François d’Assise / St. Francis of Assisi) October 4 octobre

8:45am Crysler Armand Cloutier rec. par Cécile et famille

5:00pm Moose Creek Raphaël et Jeanne Villeneuve rec. par Noël et Florence

DIMANCHE / SUNDAY (27e dimanche du temps ordinaire / 27th Sunday in Ordinary Time) Oct. 5 oct.

9:00am Moose Creek Lucien et Lucienne Marleau rec. par Gaylord et Jeannette Atkins

10:30am Crysler pour les paroissien/nes

2:00pm Moose Creek Baptism of Tyson, son of Bunkoeurt Nay & Karine Chartrand

Notre-Dame-des-Anges,
Our Lady of the Angels:

September 21 septembre
Enveloppes / Envelopes: $787.25

Loose: $73.00
Loto – Moose Creek:

Gagnants – Winners: $50.00
Nicole et Claude Provost

Lampe du sanctuaire pour le mois d’octobre :
Madeleine Pitre

Notre-Dame-du-Rosaire,
Our Lady of the Rosary:

September 21 septembre
Dimanches: $635.00

Dîmes: $310.00
Loto – Crysler :

Gagnant – Winner: $50.00
André Courville

Merci beaucoup!  Thank you very much!
(Site internet/Web Site: http://www.ndr-crysler.ca)

SOUPERS PAROISSIAUX / PARISH SUPPERS:
FINCH, St. Bernard’s: Sunday, September 28th, 4pm-7pm; Finch Community Arena.
CRYSLER, Our Lady of the Rosary: dimanche 5 octobre, 4pm-6:30pm; Centre communautaire de Crysler.
MOOSE CREEK, Notre-Dame-des-Anges: Sunday, October 19th, 4pm-7:30pm; salle communautaire de Roxborough

APPLE HILL: Memorial Service at St. Anthony’s Cemetery on Sunday, October 5th at 11:30am.
MAXVILLE: Memorial Service at St. James Cemetery on Sunday, October 5th at 1:00p.m.
Please bring your lawn chairs. In case of rain, the services will be held inside the Churches.



APPLE HILL: K. of C. cordially invites everyone to their breakfast on Sunday, September 28th.  From 9:00 a.m. to 12:00
noon at St. Anthony’s Parish Hall.

MOOSE CREEK : prochaine rencontre du comité organisateur du souper paroissial le mardi 30 septembre à 19h30 au
sous-sol de la chapelle.  Bienvenue à tous et toutes!
MOOSE CREEK: Next Parish Supper’s Planning Committee Meeting on Tuesday, September 30th, at 7:30pm,
downstairs at the Chapel. Everyone Welcome!

CRYSLER : Vous êtes pré-diabétique ou diabétique? L’équipe du programme d’éducation sur le diabète vous invite à
déguster un repas 3 services ou vous pourrez apprendre comment cuisiner santé, prévenir les complications reliées
au diabète et contrôler le diabète.  Le tout dans un environnement détendu et amusant.  Date : mercredi 8 octobre de
18h30 à 20h au Centre de santé communautaire de l’Estrie (1 rue Nation).  Souper gratuit!  Places limitées!  Veuillez
vous inscrire avant le lundi 6 octobre en composant le 613-987-2683.

CORNWALL : Le prochain événement catholique dynamique aura lieu le mardi 14 octobre à 19h au Centre Catholique
Agora.  Mgr Marcel vous invite à cette rencontre diocésaine!  Venez, priez, partagez! Plus de détails bientôt!
CORNWALL: Save the Date! The next diocesan Dynamic Catholic event will take place Tuesday, October 14th at 7pm at
Agora Catholic Centre.  Join Bishop Marcel for this Diocesan Gathering. Come, Pray, Share! More details soon!

Pèlerinage annuel à l’Oratoire Saint Joseph et visite à la porte sainte à la ville de Québec les 18 et 19 octobre. Pour de
plus amples renseignements ou pour réserver votre place communiquez avec Mike Budge au 613-224-8110.

CORNWALL: The “Moses” course offered by SASE Cornwall for the weekend of Nov. 6-9th is filling up quickly. If you
are interested, let us know soon. God called Moses to lead His people through the Red Sea to freedom. Is He calling
you to greater freedom in your life? See website at www.sasecornwall.ca or register on-line at www.sase.ca. Call
Divina at 613-938-0814 for details.

CORNWALL: Centre salésien des jeunes: Le Centre Salésien des jeunes débute ses rencontres chaque vendredi soir à
partir du 3 octobre 2014. Les activités ont lieu chez les Sœurs Salésiennes (300 Montréal Road). Activités : sports, jeux
d’intérieur et d’extérieur, cuisine, bricolage, un « God Spot », goûter, ainsi que d’autres activités surprises! Âge : de 8
à 14 ans. Coût : $20 pour toute l’année (30 vendredis) ou $1.00 par vendredi. Information:
centresalésiendesjeunes@gmail.com ou 613-937-4956.

Rencontres de préparation aux sacrements (baptême, pardon, confirmation, eucharistie) pour ADOLESCENTS (Rite
d’initiation chrétienne pour ADOLESCENTS (RICA) : Un programme de préparation aux sacrements pour les ADOS est
offert par le diocèse d’Alexandria-Cornwall aux adolescents qui désirent être baptisés, ou pour des baptisés qui
désirent être préparés à la confirmation et à l’eucharistie. Pour de plus amples informations ou pour s’inscrire,
contacter S. Francine Guilmette, FMA – fguilmette@alexandria-cornwall.ca ou 613-933-1138.

CORNWALL : St. Francis de Sales K. of C. (11531) is hosting a Roast Beef Dinner on Thursday, October 9th, in the
Parish Hall.  Adults $10 / Children $5.  To accommodate everyone there will be two sittings: 4:30pm and 5:30pm.

CORNWALL : Collecte de sang le mardi 30 septembre au Centre Civic.  Prenez un rendez-vous pour sauver une vie.
Parrainée par les C. de C. de Saint-Félix.  De 12h à 15h30 et de 17h à 19h30.  Pour prendre rendez-vous, communiquez
avec la Société Canadienne du Sang : 1-866-533-6663.

Collection for the Needs of the Church in Canada: An Act of Solidarity!

To help continue the mission of faith and evangelization, the Bishops of Canada gather in four regional
assemblies (Atlantic, Quebec, Ontario and the West), and also in a national Conference (the Canadian Conference of
Catholic Bishops). The CCCB is particularly mandated by the Holy See and the Bishops of Canada to assist dioceses
and their Bishops in a number of areas of pastoral life: faith formation, doctrine, ecumenical dialogues, international
relations, interreligious conversations, liturgy, relations with Indigenous Peoples, social justice, and building a culture
of life and family. In his letter to the parishes across the country in which he explains the Collection, CCCB President
Archbishop Paul-André Durocher of Gatineau recalls that Pope Francis proclaimed two of the founders of the Church
in Canada saints of the Universal Church: Bishop François de Laval and Mother Marie of the Incarnation. “By
contributing to the Collection, you collaborate with us in our ministry and in following the steps of Saint François de
Laval and Saint Marie of the Incarnation who also gave a hand to helping the Gospel,” the CCCB President writes.

The Collection for the Needs of the Church in Canada is being held today across Canada. We thank you in
advance for your generosity, solidarity and support.
SUBSCRIBE TO CCCB NEWS OR FOLLOW US ON TWITTER
To receive CCCB news through our free and confidential e-mail service, please fill out the form at this link:
http://www.cccb.ca/site/eng/media-room/subscribe-to-news.
Follow the CCCB on Twitter: https://twitter.com/CCCB_CECC


